

## MENU APÉRO - ÉTÉ 2023 | APÉRO MENU - SUMMER 2023 MARDI AU VENDREDI | TUESDAY TO FRIDAY

17h00 - 22h00

La cuisine ferme à 20h00. Veuillez passer votre commande avant cette heure  
The kitchen closes at 20h00. Please place your order before that time

CHF



### Stuffed Peppers



Piments verts farcis aux tomates et oignons  
Green chilis stuffed with tomatoes and onions

9-



### Houmous Beiruti



Houmous maison de Talal avec persil haché, ail et agrumes  
Talal's homemade houmous with chopped parsley, garlic and citrus

12-



### Samosas



Pâte filo farcie aux légumes et aux épices sri lankaises, accompagnée de sweet chili sauce faite maison  
Vegetables and spices in crispy pastry, homemade sweet chili sauce

14-



### Cheese Burak



Pâte filo feuilletée et croustillante remplie de mozzarella, feta et ashta  
Crispy filo pastry filled with mozzarella, feta and ashta

12-



### Fish Cutlets

Sri Lankan spicy fried fish and potato croquettes  
Croquettes de poisson frit et de pommes de terre aux épices sri lankaises

14-

Allergies: si vous êtes sujet à des allergies ou à des intolérances, nous vous renseignons volontiers sur demande sur la présence éventuelle d'allergènes dans nos plats

Allergies: if have any allergies or intolerances, please ask a member of staff if you require information on the ingredients in our food

Provenance du poisson: Norvège

Fish origin: Norway

Prix: tous nos prix son TVA et service compris

Prices: our prices are inclusive of VAT and services charges

### À propos de nous

Cuisine Lab est une entreprise sociale de restauration qui forme et emploie des réfugiés et promeut l'intégration, la diversité et l'inclusion. La durabilité environnementale étant au cœur de notre activité, nous créons des plats délicieux et joliment présentés pour toutes les occasions.

### About us

Cuisine Lab is a social enterprise restaurant, training and employing refugees, and promoting integration, diversity and inclusion. With environmental sustainability at the heart of our business, we create delicious and beautifully presented food for any occasion.



@cuisinelab.ch



www.cuisinelab.ch



+41 22 314 56 68



2 Rue Michelle Nicod, Geneva